



Dear Parents,

We are now accepting registrations for the next academic year of the 'Cambridge English' programme at BSG, which will be commencing in August 2017.

All courses are delivered by qualified native-speaking teachers and are open to all BSG and Non-BSG students.

The Cambridge English Class for Very Young Learners has been designed to make learning fun and interactive for children aged 4 to 5. This programme helps children to develop English language skills at an early age and provides an attractive platform for them to learn while enjoying stories, singing and engaging in a myriad of age-appropriate activities. This course also prepares students for the 'Starters' level in Year 1.

The 'Starters' programme is suitable for students in Years 1 and 2 and offers a fun and interactive way of learning English at level 1. This course will enable your child to communicate naturally in English and improve in their reading, writing, listening and speaking skills in engaging contexts. Students will take the 'Starters' exam at the end of this course and will gain a certificate from the prestigious 'University of Cambridge'.

[Course information and the registration form is attached to this letter. If you would like your child to join the programme, kindly fill it in and send it to school. You can give it to your child's teacher or the front desk.](#)

We look forward to seeing you make the most of this opportunity and giving your children a head start in learning English!

Kind regards,

Ms. Shaila Chainani (Director of Cambridge English)

Mobile No: (English) 13903051513

(Chinese) 18620407878

Email: shaila.chainani@bsg.org.cn

尊敬的家长，

我们现已接受下一学年在广州英国学校的“剑桥英语课程”报名，该课程将于 2017 年 8 月开始。

所有课程都由专业的英语母语老师授课，校内和校外的学生都可以参加。

剑桥幼儿英语是为 4 到 5 岁的孩子设计的，让学习变得互动有趣。幼儿英语让孩子在幼儿时期开发英语能力，提供一个有趣的学习平台让孩子们学习，同时还可以听故事、唱歌和参与各种活动。这个课程也适合一年级的学生（初级少儿英语）。

初级少儿英语适合一到二年级的学生，为该年龄段的学生提供一个互动有趣的学习平台。这个课程可以让您的孩子用英语自然地交流，同时提高他们的听说读写的的能力。课程结束后学生将会参加“初级少儿英语”考试并获得由剑桥大学颁发的证书。

课程信息以及报名表已经附在这封信上。如果您的孩子想参加这个项目，请您填完表之后交给班级老师或者前台。

我们期待您利用此次机会，让孩子的英语学习赢在起跑线上。

谨致问候，

Ms. Shaila Chainani (剑桥英语总负责人)

电话：（英文）13903051513                      （中文） 18620407878

邮箱地址：shaila.chainani@bsg.org.cn